
Komisia pre kultúru Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava - Staré Mesto 
záznam 10/2015, z 14. 12. 2015, 17.00 h, Staromestské centrum kultúry a vzdelávania, 
Ventúrska 9 

Prítomní členovia komisie: MUDr. Halka Ležovičová, Soňa Párnická, Ing. Kristián Straka, 
Mgr. Vladimír Palko, Doc. Mgr. art. Štefan Bučko, Ing. Matej Vagač 
Neprítomní členovia komisie: PhDr. Štefan Holčík, MUDr. Peter Osuský, CSc. 

Decembrové zasadnutie Komisie pre kultúru miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto, otvorila predsedníčka komisie MUDr. Halka Ležovičová 
a oboznámila prítomných s programom: 

1. Rozpis rozpočtu na rok 2016 pre oddelenie kultúry a kultúrne zariadenia 

2. Prehľad nákladov na kultúrne zariadenie Františkánske námestie 7 a na Divadlo GUnaGU 
za obdobie 2014 a do 31. 10. 2015 

3. Informácia o podujatiach počas Staromestských vianočných trhov 

4. Rôzne 

1. Rozpis rozpočtu na rok 2016 pre oddelenie kultúry a kultúrne zariadenia 

Členovia Komisie pre kultúru dostali elektronicky informáciu o rozdelení schváleného 
rozpočtu pre oddelenie kultúry a kultúrne zariadenia po ekonomických kapitolách. Tabuľka 
bola spracovaná ako jeden celok, všetky výdavky spolu. Poslanci požiadali vedúcu oddelenia, 
aby na januárové rokovanie dodala rozpísaný rozpočet na jednotlivé zariadenia aj so slovným 
komentárom, nakoľko v predloženej podobe nevedia zodpovedne žiadať navýšenie rozpočtu. 
Vedúca oddelenia kultúry Mgr. Ľubica Janegová v súvislosti s realitou práce oddelenia 
kultúry a kultúrnych zariadení v podmienkach, že sú súčasťou miestneho úradu, navrhla 
myšlienku na zamyslenie, vytvoriť samostatnú organizáciu pre kultúrne zariadenia. Vidí 
v tom jednoznačný prínos, najmä vo flexibilite kultúrnych zariadení. Model staromestských 
kultúrnych zariadení pridelených priamo k úradu nemá žiadna mestská časť v Bratislave. 
Členovia Komisie pre kultúru požiadali vedúcu oddelenia kultúry dodať konkrétnejšie 
informácie, napr. o finančných nákladoch, ktoré boli na rok činnosti Staromestského 
kultúrneho strediska, ktoré bolo samostatnou organizáciou v minulosti. 
Poslanec Ing. Matej Vagač informoval prítomných v súvislosti s rozpočtom, že plánuje 
uskutočniť pracovné stretnutie so starostom MČBSM na tému navýšenia prostriedkov 
v dotáciách na kultúrne aktivity. 
Vedúca oddelenia kultúry a poslanec Ing. Matej Vagač vyslovili nesúhlas so súčasným 
stavom a praxou rozdeľovania dotácií a poslanec Ing. Matej Vagač vypracuje systém 
dotačných pravidiel pre dotácie na kultúru. 

UZNESENIE 55/2015 

Komisia pre kultúru miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava- Staré Mesto žiada 
starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto navýšiť dotácie na kultúrne aktivity 
o + 10 000€. 



Hlasovali: 6 
hlasovanie za: 6 proti: O zdržal sa: O 

Komisia pre kultúru poveruje poslancov Doc. Mgr. art. Štefana Bučka a Ing. Mateja Vagača 
uskutočniť stretnutie so starostom na tému navýšenia dotácií pre kultúrne aktivity. 

2. Prehľad nákladov na kultúrne zariadenie Františkánske námestie 7 a na Divadlo 
GUnaGU za obdobie 2014 a do 31. 10. 2015 

Poslanci dostali k preštudovaniu informáciu o nákladoch na kultúrne zariadenia Františkánske 
námestie a súhlasili s kl'účom rozdelenia nákladov podľa metrov štvorcových. 
Komisia pre kultúru berie na vedomie informáciu Prehľad nákladov na kultúrne zariadenie 
Františkánske námestie 7 a na Divadlo GUnaGU za obdobie 2014 a do 31 . 1 O. 2015 a zároveň 
žiada oddelenie kultúry o predloženie prepočítaných skutočných nákladov za celý rok 2015 
po dokončení ročnej ekonomickej uzávierky. 

3. Informácia o podujatiach počas Staromestských vianočných trhov 

Predsedníčka Komisie pre kultúru MUDr. Halka Ležovičová vyslovila pochvalu všetkým, 
ktorí sa podieľali na príprave a realizácii kultúrneho programu počas Staromestských 
vianočných trhov 2015. Zároveň požiadala o vytvorenie pravidla podrobného informovania 
všetkých poslancov o najvýznamnejších podujatiach organizovaných oddelením kultúry 
a kultúrnymi zariadeniami. 

4. Rôzne 

V rôznom predsedníčka Komisie pre kultúru MUDr. Halka Ležovičová pozvala všetkých 
prítomných na prebiehajúcu výstavu Betlehemov v Galérii F7. 

Na záver predsedníčka Komisie pre kultúru MUDr. Halka Ležovičová poďakovala 

prítomným za účasť na decembrovom rokovaní a termín januárového rokovania navrhla na 
18. 1. 2016. 

Zapísala: Mgr. Beata Tarjányiová 
V Bratislave 14. decembra 2015 
Ukončenie o 19.00 h 

MUDr. Halka Ležovičová 
predsedníčka Komisie pre kultúru 
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